
Beantwoording Vraag PvdA mbt raadsvoorstel Fietsplan

Vraag 4 : Stimulering van de fietsgebruik en doorstroming, kan de wethouder onderzoeken van 
mogelijkheden van stoplichten tijdens de regen om deze stimulering verder te vergroten? Voor 
inspiratie kan onze fractie een link van de fietsbond toesturen naar de wethouder. 
 
 
De Link : https://www.fietsersbond.nl/nieuws/zonder-te-stoppen-van-de-erasmusbrug-afsuizen/
 
Antwoord:

Een systeem met regensensoren is in Rijswijk aanwezig. Onderzocht moet worden of dit past in 
combinatie met de stoplichten. 

We zullen uitzoeken wat de (on)mogelijkheden zijn en komen hierop terug.

https://www.fietsersbond.nl/nieuws/zonder-te-stoppen-van-de-erasmusbrug-afsuizen/

